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SVET STARŠEV          
                                                                       

 
ZAPISNIK 

 
2. seja Sveta staršev v šol. leto 2015/16 z dne 11. 2. 2016  ob 
17.30 uri. 
 
Prisotni: člani sveta staršev – lista prisotnosti, ravnatelj Vladimir 
Znoj, poslovna sekretarka Dragica Majce. 
 
Odsotni:  Dolores Vlaj, Daniel Petrović. 
 
Seja se je pričela ob 17.30 uri. 
Predsednica je pozdravila prisotne in ugotovila, da je svet sklepčen. 
Predlagala je naslednji in prisotni so ga potrdili. 
 
DNEVNI RED: 
 

1. Pregled sklepov in potrditev zapisnika zadnje seje. 
2. Poročilo o 1. ocenjevalnem obdobju. 
3. Pregled realizacije LDN in ciljev šole. 
4. Poročila iz roditeljskih sestankov. 
5. Poročilo aktiva Sveta staršev ljubljanskih OŠ. 
6. Razno  

 
Ad 1)   
Predsednica je prebrala sklepe zadnje seje. Ob tem je ravnatelj povedal, da smo se na seji pogovarjali o 
predlogu g. Poredoša, ki je pripravil tudi povzetek in ga poslal vsem članom Sveta Staršev. Le-ti naj bi 
ga predstavili na roditeljskih sestankih, kar pa ni bilo izvedeno. 
Zaposleni v šoli bomo predlog vključili v dolgoročni načrt dela in dejavnosti šole. Pripravljamo 
raziskovalno nalogo z naslovom Ali so dnevi dejavnosti ekološki?, na podlagi katere bomo naredili 
tudi akcijski načrt. Eko vrednote smo vključili v Razvojni načrt zavoda in si zastavili cilj: 1,5 tone 
izpusta CO2/osebo v enem letu. 
 
Člani sveta so soglasno z dvigom rok sprejeli SKLEP ŠT. 9001-15/16_2/1: Na prvih roditeljskih 
sestanki v šolskem letu 2016/17 bo s stani šole tematsko predstavljen eko akcijski načrt.  
 
Člani sveta so soglasno z dvigom rok sprejeli SKLEP ŠT. 9001-15/16_2/2: Zapisnik zadnje seje 
Sveta staršev se potrdi. 
 
 
Ad 2) 
Ravnatelj je predstavil učni uspeh v 1. ocenjevalnem obdobju (priloga). Ocenjuje, da je uspeh dober. 
Aktivi bodo pripravili načrt za izboljšavo negativnih ocen pri učencih. 
Medsebojni odnosi in klima v razredu so po ocenah učiteljev dobri. Učenci so uspešni na tekmovanjih 
iz znanja in na športnih tekmovanjih. 
 
Člani sveta smo soglasno z dvigom rok sprejeli SKLEP ŠT. 9001-15/16_2/3: Poročilo 1. 
ocenjevalnega obdobja se potrdi.  

 

OŠ ZADOBROVA 
Zadobrovška c. 35 

1260 LJUBLJANA-POLJE 
e-mail: os-zadobrova.lj@guest.arnes.si 

http://www.os-zadobrova.si 
tel.: +386/082055050 

fax: +386 (0)1/5282 591 
TR: 01261 6030663534 

Davčna štev.: SI 32930798 
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Ad 3) 
Ravnatelj je povedal, da se LDN uresničuje po začrtanih ciljih. (priloga) 
V nov Razvojni načrt smo dodali cilj, da se večina učencev, ki zaključujejo šolanje  vpišejo na željeno  
srednjo šolo ali gimnazijo. 
 
Člani sveta smo soglasno z dvigom rok sprejeli SKLEP ŠT. 9001-15/16_2/4: Realizacija LDN in 
cilje se potrdi. 
 
 
Ad 4)  
Pripombe predstavnikov sveta staršev: 

 Pripomnili so, da naj se vabila za roditeljske sestanke staršem pošlje pisno oz. po e-pošti, po 
sestanku pa še zapisnik. Ravnatelj je zagotovil, da se bo v bodoče ta predlog upošteval. 

 Zanima jih, če še poteka dobrodelni projekt Podari malico. Ravnatelj je povedal, da se bo 
pozanima in posredoval odgovor. 

 Opozorili so na način poučevanja angleščine v 2. razredu brez učbenika ali delovnega zvezka. 
Predlagajo vsaj gradivo v PDF obliki, saj sicer ne vedo, kako naj otrokom pomagajo pri 
učenju doma. 

 Pohvalili so tabor za 8. razred na Ptuju. Obenem pa jih zanima, zakaj se v tem razredu za 
problematične učence ne izvaja ukrepov, ki so na voljo. 

 Učenci v podaljšanem bivanju so večinoma v razredu namesto zunaj. 
 9. razred se še odloča o destinaciji zaključnega izleta. 

Člani sveta smo soglasno z dvigom rok sprejeli SKLEP ŠT. 9001-15/16_2/5: Poročila iz 
roditeljskih sestankov se potrdi. 
Člani sveta smo soglasno z dvigom rok sprejeli SKLEP ŠT. 9001-15/16_2/6: Razrednik po 
roditeljskem sestanku, v roku 1 tedna, pošlje predstavniku staršev po e-pošti zapisnik sestanka. 
 
Ad 5) 
Predsednica Sveta staršev je predstavila delovanje aktiva Sveta staršev ljubljanskih OŠ. Udeležila se  
je seje, kjer so obravnavali bralno pismenost in uporabo delovnih zvezkov pri pouku. Ob tem opozori, 
naj starši spremljajo uporabo delovnih zvezkov, saj jih na Svetu staršev v juniju potrdimo za naslednje 
šolsko leto. Anketa med starši ljubljanskih šol je pokazala velik razkorak med cenami po šolah. 
 
 
Ad 6) 
Obravnavali smo pobude (priloga). 
 
 
Seja se je zaključila ob 20.00 uri. 
 

Zapisala: Dragica Majce                                                     Predsednica Sveta staršev: Irma Bartol 
 
 
 
Priloge: 

- PowerPoint seje 
 
 


